
Aanpak thema-avond Social Media voor raadsleden 
 
De avond wordt verzorgd door het bureau Loo Van Eck - een communicatiebureau gespecialiseerd in 
trainingen. 
 
Social media in Goirle 
'Het is een groot dorp, iedereen ziet elkaar op straat, dus waarom social media?'  
De inwoners van Goirle bevinden zich overal op social media. Een aantal raadsleden is al actief op 
social media, maar vaak zijn we nog terughoudend.  
Er zijn plannen om als gemeente actiever op social media te worden. Voor de gemeenteraad spelen 
er twee andere redenen om actief te zijn: 
 
1. Gôolse democratie: meer in contact met de omgeving komen 
De gemeente Goirle een communicatieve organisatie worden. En meer in contact met de omgeving 
komen. Daar zijn social media heel geschikt voor. Hoe reageer je op boodschappen via Social Media? 
Negeer je berichten, ga je gesprek aan via de Social Media of nodig je mensen uit voor een goed 
gesprek?  
 
2. Verkiezingen in 2018  
In de aanloop naar de verkiezingen is het ook belangrijk dat de raadsleden zichzelf én het werk van 
de gemeente Goirle zichtbaar maken voor de kiezer. In de marketing wordt vaak gesproken over 
‘return on investment’. Bij social media geldt ‘return on ignoring’. Doe je niet mee? Dan mis je de 
boot. En op die boot zitten heel veel kiezers.  
 
Programma 
In een inspirerende sessie van 2 uur worden gebruik, mogelijkheden, kansen en bedreigingen van 
Social Media besproken.  
Daarbij is er aandacht voor :  
 praktijkvoorbeelden;  
 verschillende media;  
 kansen en mogelijkheden;  
 ervaringen van de professionele adviseur;  
 een kijkje in de toekomst;  
 
Door een digitale intake kan meer gericht op de wensen en behoeften van de raadsleden worden 
ingespeeld.  
 


